
Sch̊uze představenstva +/- FEL
24.7.2024, T2:C3-52

Př́ıtomńı:

Představenstvo: Tomáš Havel (Předseda), Aneta Burdová (Mı́stopředseda), Jan Hamacek, Barbora
Jonášová, Gabriel Szabó

Daľśı: Jakub Adamec, Václav Fǐser, Matěj Mart́ınek, Tomáš Pivoňka

Sch̊uzi vede: Tomáš Havel

Sch̊uze začala v 17:03

Bod 1: Schváleńı programu sch̊uze Usneseńı 24-02-01

Představenstvo hlasuje o schváleńı programu sch̊uze.

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0
Výsledek: Přijato.

Bod 2: Schváleńı zápisu ze dne 23. 2. 2024 Usneseńı 24-02-02

Představenstvo schvaluje zápis ze sch̊uze 23. 2. 2024.

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0
Výsledek: Přijato.

Bod 3: Diskuse o akćıch na následuj́ıćı semestr (ZS 24/25)

• Orientačńı běh po budově fakulty - možnosti pro rozš́ı̌reńı akce o v́ıce tras, či dat pro studenty
prvńıch ročńık̊u a ostatńı. Gabriel Szabó navrhuje možnosti akce a jej́ı spojeńı s akćı HELP!
mı́̌renou na nastupuj́ıćı studenty. Jaká data by mohla vyhovovat co možná největš́ımu počtu
nastupuj́ıćıch student̊u?

• Možnosti orientačńıho běhu jako mezifakultńı/meziuniverzitńı spolupráce.

• Akce jako Dýně a Vánoce proběhnou a nepotřebuj́ı daľśı diskusi.

• Interńı setkáńı jako Deskovky nebo Among Us maj́ı potenciál a měly by se nadále udržovat
aktivněji.

• Náborová akce je pro budoucnost klubu nutná a přdstavenstvo diskutuje, jak nejlépe takovou
akci uspořádat.

• ”Oh, sheesh, to je sexy!” - představitel Gabriel Szabó ohledně homemade blikaj́ıćı placky

Bod 4: Diskuse o seznamovaćıch kurzech

• Seznamovaćı kurzy jsou i nadále pod vedeńım ÚTVS.

• Daľśı informace se budou řešit i s proděkankou doc. RNDr. Veronika Sobot́ıkovou, CSc., která
projevila o podobu kurz̊u zájem.

• Tématické přednášky: Kdo? Jaké jsou možnosti?

• ”Dejme tam, že chceme sṕı̌s něco, co je bude motivovat školu dokončit, sṕı̌s než co jim pomáhá
školu dokončit.” - Jan Hamacek, Gabriel Szabó a Václav Fǐser souhlaśı.

Bod 5: Klubové finance

• Velká část finanćı bude vyčerpána v zář́ı na poplaceńı větš́ıch akćı klubu.

• Jan Hamacek jakožto neoficiálńı pokladńık upozorňuje na data, ve kterých je potřeba čerpáńı
vykazovat.



• Diskuse ohledně účetńı likvidace prvotńıch doklad̊u a potenciálńıch nesrovnalost́ı.

Bod 6: Různé

• Host Tomáš Pivoňka nadnáš́ı problematiku projektu Zeptej se!, kterou by rád předal někomu
jinému nebo př́ıpadně z d̊uvodu neaktivity.

• FEL tobě, ty FELu a možnosti projektu.

• ”Několika člen̊um bude brzy končit členstv́ı.”- zmiňuje Gabriel Szabó.

Sch̊uze skončila v 18:53

Zapsal/a: Barbora Jonášová
Tento zápis byl schválen představenstvem +/-FEL dne 28.10.2024
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